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Investeringsprogramma wegen  -  Aanleg fietspaden N46 Herzele-Welden

In het investeringsprogramma 2019-2021 Oost-Vlaanderen wordt in 2020 in 500.000 
euro en in 2021 in 250.000 euro voorzien voor de onteigeningen met het oog op de 
aanleg van fietspaden langs de N46 tussen Herzele en Welden, ter hoogte van km 9,5 tot 
km 24,0 op de N46 in Zwalm. In de laatste versie van het investeringsprogramma 2018-
2020 werd er in 2018 150.000 euro ingeschreven voor een studie en in 2019 250.000 
euro voor onteigeningen.

De bedoeling is onder meer om het kruispunt ’t Hoofd (Beerlegemsebaan en Latemdreef) 
aan te pakken en fietsvoorzieningen te creëren tussen de schoolomgeving Sint-Maria-
Latem en de Biestmolen.

De minister stelde reeds, als antwoord op schriftelijke vraag nr. 864 van 14 maart 2018, 
dat de vermelde studie moet worden uitgewerkt, en het ontwerp moet worden 
voorgelegd in de gemeentelijke begeleidingscommissie en in de regionale 
mobiliteitscommissie. Na goedkeuring kan de onteigeningsprocedure worden opgestart. 
De uitvoering kan maar starten nadat de studie volledig is uitgewerkt, de nodige 
innemingen zijn voltooid, de nodige vergunningen zijn verkregen en na aanbesteding van 
de werken.

1. Wat was de uitkomst van de studie? Graag een overzicht van de kenmerkende 
elementen die naar voren kwamen in deze studie.

2. Werden de studie en het ontwerp reeds besproken in de gemeentelijke 
begeleidingscommissie en in de regionale mobiliteitscommissie? Zo ja, wat waren de 
conclusies van deze bijeenkomsten? Zo neen, waarom niet?

3. Werd de onteigeningsprocedure reeds opgestart? Kan er al een raming gemaakt 
worden van de kosten die deze onteigeningen met zich meebrengen?

4. Kan de minister reeds een gedetailleerd overzicht geven van de timing en 
kenmerkende elementen van de volgende stappen in dit dossier?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 482 van 24 januari 2019
van CINDY FRANSSEN

1. Ik verwijs naar mijn antwoord op uw schriftelijke vraag nr. 430 van 18 januari 2019.

Het bestek voor de opmaak van een start- en projectnota moet nog opgemaakt 
worden. De vastlegging is gepland in de loop van het jaar 2019. De studie wordt 
vervolgens gegund aan een studiebureau.

2. De studie en het ontwerp werden nog niet besproken in de Gemeentelijke 
Begeleidingscommissie.

3. De onteigeningsprocedure is nog niet opgestart.

4. Zie vraag 1.


